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Uprzejmie powiadamiam, 2e podczas dy2uru radnych zgtosili siq
mieszkadcy osiedla Potudnie i poprosili mnie o interwencje w sprawie
naprawy - braku oston bocznych przystanku MpK przy ul. planty /zgz/.
Jak poinformowali mnie wcze6niej zgtaszali ten problem ale dotychczas
nie uzupelniono oston bocznych przystanku autobusowego.

Uprzejmie proszQ o przekazanie sprawy odpowiednim stu2bom w
MPK o przyspieszanie naprawy- remontu wiaty przystankowej wzv
ul. Planty /292/.
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